
Svar til høringen om forskrift til romanifolket-taterne 

 

Jeg er en tater kvinne som vil gi svar til denne høringen.  Jeg er lei av alle løgner som blir spredd om 

mitt folkeslag og om denne erstatningen som ikke lenger føles som en erstattning.  Jeg har lest alla 

svarene som har kommet inn og bufdir kan ikke ha satt seg inn i åssen erstattningen fungerte når 

romani-taterfondet styrte den.  Jeg er en av veldig mange u-organiserte som fikk penger til prosjekt 

derfra.  Jeg fikk masse hjelp og støtte også fra fondet.  Jeg vil ikke at Kulturådet skal styre 

erstatningen.  Taterne selv må styre å bestemme over sin egen erstattning.   Jeg har lite greie på 

politikk og hvem som har gjort hva men jeg vet at alt var mye bedre med forrige regjering for mitt 

folkeslag.  Da hadde vi taterfondet og et sted alle kunne få hjelp gratis.  Nå har vi ingenting og dem 

sier at det er taternes skyld.  Jeg vil ha ting tilbake sånn som dem var. Nå har vi ingenting og allt blir 

borte.  Myndighetene har aldri gjort noe bra for mitt folkeslag og nå har dem snart ødelagt dem siste 

restene også.  Gi tilbake dem 75 millionene og la taterne bestemme over dem selv.  Det er en 

erstattning og da skal vel ikke andre bestemme åssen vi vil bruke den for å ta vare på det lille vi har 

igjen.  Skal staten og kulturådet bestemme åssen vår kultur skal bevares.  Nei bevare meg vell.  Nå 

må dere slutte!!!  Skal vi utryddes helt nå da.  

 

Jeg skriver ikke navnet mitt for noen er mot alt og jeg orker ikke skrikinga dems men det orker nok 

myndigheterne har jeg skjønnt. 


